
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

ε υ 

Τι  είναι  οι  συνδυασμοί φωνηέντων; 

Όταν  ενώνονται τα α-ε  με το -υ-, 

σχηματίζουν τους  συνδυασμούς : 

• αυ(αφ ή αβ) / αυτοκόλλητο-

αύριο 

• ευ(εφ  ή εβ) / Ευτυχία- νεύρα 

Οι  
συνδυασμοί 

δεν 
χωρίζονται 
ΠΟΤΕ  στο 

συλλαβισμό. 

Στους 
συνδυασμούς 

-όταν 
τονίζονται- 

τον τόνο 
κρατάει το  

-υ- . 

σαύ-ρα 

πεύ-κο 

αυ-αφ 

  ευ-εφ 

αυ-αβ 

ευ-εβ 

α 

Σωτηρία  Κίτσιου  
https://ola-en-taxi.weebly.com/ 

 

https://ola-en-taxi.weebly.com/5pi940muepsilon-gammaiotaalpha-psi974nuiotaalpha.html


 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

αυ 

αυτός 

ευγενικός 

ευτυχία 

αύριο 

ναύτης 
Αύγουστος 

εύκολα 

αφ λευκός 

αυ 

ευ(εβ) 
_____________________

_____________________

_____________________

_____________________ 

    ευ(εφ) 
____________________
____________________
____________________
____________________
____________________

νευρικός 

Δευτέρα 

καυτός 
αβ 

μαύροι 
________________
________________
________________
________________

____________ 

____________
____________
____________
____________
____________ 

ρεύμα 

Παρασκευή 

σταυρός 

αυ αφ 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

μαυρίζω ξαναφεύγω 

σταυρός 

Θυμάμαι!!!Όλα  
γράφονται  με  

-ευ- εκτός  
από  ένα! 

Τα παιδιά χορ________ . 

Η  ___γενία  χαζ_____. Τα παιδιά ταξιδ________ . 

Τα παιδιά μαζ_______ σκουπίδια . 

Ο μάγειρας  
μαγειρ_____. 

Ο   γιατρός  
γιατρ_____. 

Εγώ  κουρ_____  τα  
μαλλιά. 

Τα παιδιά κοροϊδ________ . Εγώ  κλαδ_____  
το δέντρο. Η  Παρασκ___ή   ζηλ______  

το  μωρό! 

Η  Ναυσικά  χαϊδ_____  

το σκυλάκι της. 

Οι  κλέφτες  κλέ________  ! 
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